POSTAGE WILL BE PAID BY LICENSEE 郵費由持 牌人支付

NO POSTAGE STAMP NECESSARY IF POSTED IN HONG KONG 如在本港投寄 毋須貼上郵票

WCH.S46

佛教黃鳳翎中學東院道十一號

BUSINESS REPLY SERVICE LICENCE NO. 商業回郵牌號:7992

Buddhist Wong Fung Ling College 11 Eastern Hospital Road Causeway Bay, Hong Kong 報名方法 Application

1. 填寫報名表格

-- (3)

Application Form

可填寫附帶的報名表格,封口後郵寄或 傳真(2881 0148)至本校。

Fill in the attached application form and return to the school by post or by fax (2881 0148).

2. 網上報名

Online Application

可到本校網頁報名。

Online application is available on school homepage.



3. 電話報名

Phone Registration

請致電2577 9485到本校報名。 Contact the school office at 2577 9485 for application.

7

4. WhatsApp 報名

WhatsApp Registration

可WhatsApp 至9517 6294聯絡陶老師報名。

Contact Ms. YU at 5106 5599 for application

備註 Remarks

- 學生申請入讀本校中一(2022-2023年度),將獲優先取錄。
 Student applying for S1 (2022-2023) with BWFLC will be given priority in acceptance.
- 参加者出席率如達80%或以上(以課程總時數計算),將獲頒證書。
 Participants with 80% or above attendance record (calculated on the total hours of the course) will be conferred with certificates.
- 取錄結果將於2022年3月下旬公佈,本校將通知獲選學生家長/監護人。
 Result of application will be announced in late-March. Parents or guardians will be notified of the result by phone.



歡迎致電 2577 9485 或 9517 6294 與陶老師聯絡了解及參觀本校。
Please feel free to contact BWFLC at 25779485 or Ms. YU at 51065599.



Buddlist Wong Dung Ling College



升中全接觸活動計劃 2021-2022

Pre-secondary School Program 2021-2022

此計劃為小六學生提供各項主題活動,以配合未來升中需要,讓他們為中學生活作更好的準備。如欲了解更多,可透過掃描右方二維碼欣賞以 往活動花絮。

The Pre-secondary program aims to better prepare the would-be S1 students for the upcoming secondary school life. The program encompasses a series of theme-based activities, through which newly admitted students would enjoy interacting with each other while familiarizing themselves with the new learning environment. Please scan the QR code above for more information.



地址 Address :香港銅鑼灣東院道十一號

11 Eastern Hospital Road, CWB, HK

電話 Tel no : 2577 9485 傳真 Fax no : 2881 0148

網頁 School website: http://www.bwflc.edu.hk/ 電郵 School email: bwc-mail@bwflc.edu.hk

2月26日 26th Feb

升中面試 技巧工作坊

Secondary School Interview Preparation Workshop

透過講解面試技巧及評 分準則,令學生及家長 們能及早為升中面試做 好準備。

Share with participating students and parents general rules and strategies to get ready for secondary school admission interviews.



4月23日 23rd Apr

趣味英語工作坊 **Joyful English** Workshop



以活動形式讓學生掌握日常英文詞彙,寓學 習於娛樂。

To help students boost vocabulary repertoire through various fun activities.

科學大發現

Scientific Discoveries

透過不同實驗,讓學生可以認識到生活中常見 的科學現象。

Conduct various science experiments and get to know interesting science phenomena in our daily lives.

3D打印

3D Printing

學生利用軟件繪畫及打印模型,認識3D打印 原理。

Students would learn about the basics of 3D printing and create their own models.

活動將於下午2時 至4時進行。 **Activities will be** held from **.2** pm to 4 pm.



鳳翎精神

- 自律守規 Self-disciplined and Rule-abiding
- 樂於學習 Eager to Learn

5月14日

領袖培訓工作坊 Leadership **Development** Workshop

工作坊由一連串活 動及遊戲組成,學 生從中了解作為領 袖需要具備的素 質。

The workshop includes a variety of games and activities through which students would learn about how to become effective leaders and the importance of team spirit.

● 關愛有禮 Caring and Polite

● 熱心服務 Ready for Service

6月18日 18th June

新興運動 工作坊

Trendy Sports Workshop

透過體驗新興 運動,提高同 學對運動的興 趣。

Enhance students' interest in sports by experiencing trendy sports.

7月2日

STEM機械人課程 **STEM Robotics**

通過組裝機械人,學習機械人的 編程方法,發揮學生創意潛能。 Ignite students' creative

potential in assembling robots through application of robotics programming.

正念常在 平靜心靈 Meditation

以不同團體遊戲及正念活動學 習專注及減壓。

Participants learn about the use of meditation to improve concentration and relieve pressure.



空氣草盆栽工作坊

Air plant Workshop

透過以空氣草盆栽拼貼不同圖 案,讓學生發揮創意潛能。

Ignite students' creative potential during the air plant workshop.

Fung Ling Spirit

報名表格

本校於2022年2月至7月舉辦2021-2022升中全接觸。家長及子女如有興趣參加。 請填妥下表並郵寄至本校,本校職員會盡快與閣下聯絡。

The Pre-secondary Program 2021-2022 will take place from February to July. Those who are interested please return the completed application form to the school by post. Applicants will be contacted as soon as possible.

學生姓名 Student's name: ______

家長姓名 Parent's name: _____

電郵地址 Email address:	
就讀小學及年級 Name of Primary school and form attending:	
□ 全部參與 We will join all events	
日期 Date	活動 Events
2月26日 26 th Feb	升中面試技巧工作坊 Secondary School Interview Preparation Workshop
	□ 趣味英語工作坊 Joyful English Workshop
4月23日 23 rd Apr	□ 科學大發現 Scientific Discoveries
	□ 3D打印 3D Printing
5月14日 14 th May	□ 領袖培訓工作坊 Leadership Development Workshop
6月18日 18 th Jun	□ 新興運動工作坊 Trendy Sports Workshop
7月2日 2 [™] Jul	STEM機械人課程 STEM Robotics
	正念常在 平靜心靈 Meditation
	空氣草盆栽工作坊 Air plant Workshop

- * 所有活動將於下午 2 時至 4 時進行
- Activities will be held from 2pm to 4pm * 若只參加部分活動,請於上表□填上√號。

聯絡電話 Contact phone number:

- If you would like to only take part in some of the above-mentioned activities, please tick the appropriate boxes to indicate your choice.
- · 参加者出席率如達80%或以上(以課程總時數計算),將獲頒證書 Participants with 80% or above attendance record (calculated on the total hours of the course) will be conferred with certificates.